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• 9.1. Pracovní skupina Zásady pro spolupráci města s investory – Pracovní skupina se mimo jiné 

zabývala návrhem parku v lokalitě Závodu Míru, který nechala zpracovat společnost REDSTONE. 

Společnost jsem oslovil a domluvil s ní prezentaci v rámci našeho zastupitelstva MOI. 

• 9.1. Ústní jednání Sakařova I. – Účast na stavebním úřadem nařízeném ústním projednání námitek 

k novostavbě rodinného domu Sakařova „I“, ke kterému naše zastupitelstvo MOI vydalo záporné 

stanovisko.  

• 10.1. Představení nového ředitele společnosti VAK (p. Masař) – Šlo o krátké setkání, na kterém 

jsme řešili aktuální projekty, zejména pak JUDr. Krpaty nebo Kostelní ulici.  

• 10.1. Konference Sdílená péče a case management – Konference se převážně týkala podpory osob 

pečujících o seniory, ať už ve vlastní rodině, tak i mimo rodinu. Ač je toto téma svým zaměřením 

vhodné spíše pro sociální odbor města, byl jsem paní viceprezidentkou Mgr. Hybšovou požádán, 

abych se konference zúčastnil, jelikož věří, že se v tomto směru mohou uplatnit i obvody. S paní 

viceprezidentkou jsme nadále ve styku. 

• 10.1. Rada MOI – viz zápis jednání rady 

• 12.1. CFIG – Návštěva zástupce společnosti CFIG a prezentace jejich budoucích záměrů na území 

MOI. Konkrétně se jedná o rekonstrukci budovy v ulici Jiráskova a poté o záměr stavby bytového 

domu v ulici Štrossova (aktuálně zavřená prodejna Kubík). V případě druhého zmíněného projektu 

jsme se převážně bavili o potřebě vybudování parkovacích míst v případě realizace.  

• 15.1. Revitalizace náměstí Republiky – další setkání a konečné stanovení rozsahu realizace 

rekonstrukce náměstí Republiky  

• 17.1. Pracovní skupina seče – Pracovní skupina MOI, která měla na tomto jednání za cíl vydefinovat 

rozsah a způsob sečí v lokalitě Bílé Předměstí tak, abychom mohli podepsat případnou smlouvu se 

zhotovitelem.  

• 19.1. SmP (ředitelka Sýkorová) – domluvené jednání s paní ředitelkou Sýkorovou. Na jednání jsme 

probírali budoucí spolupráci a lepší nastavení některých procesů mezi SmP a MOI. 

• 22.1. Zasedání Zastupitelstva města Pardubic 

• 24.1. SmP (p. Šanda) – Setkání, na kterém jsme probírali technické možnosti sečí a případné 

nastavení jejich rozsahu a způsobu v následujících letech. 

• 24.1. pí Mojžíšová – Schůzka s paní Mojžíšovou, která žije nedaleko ulice Wintrova II a přišla se 

zeptat na časový výhled rekonstrukce této ulice a možnosti zřízení nových parkovacích míst v rámci 

případné rekonstrukce v lokalitě.  

• 24.1. Rada MOI – viz zápis jednání rady 

• 25.1. p. Kantor (Máša Agency) – Pan Kantor přišel v technické záležitosti ohledně vánočních trhů, 

která proběhla na třídě Míru, a zároveň jsme mluvili o změnách připravovaných pro následující 

ročník. 

• 25.1. Městská policie (velitel Škoda) – Setkání s místním velitelem a pravidelné zhodnocení 

fungování a řešení aktuálních problémů, převážně pak ohledně parkování a bezdomovců. 

• 25.1. paní Čapská – Obyvatelka z ulice Závodu Míru, která přišla ve věci nového parkovacího domu, 

který byl vybudován naproti jejich domu a z důvodu špatně nastavených čidel celou noc svítí a ruší 

tím obyvatelé okolních domů. Následně jsme s paní procházeli studii Závodu Míru, kterou chtěla 

vidět.  

• 26.1. Městská policie (ředitel Halda) – Setkání s panem ředitelem a společná diskuze nad problémy 

v ulici Na Hrádku a změny dopravního značení na Pernštýnském náměstí.  



• 29.1. Pocket park Za Pasáží – Představení návrhu řešení veřejného pocket parku v areálu Národního 

pedagogického institutu v ulici Za Pasáží. Lokalita by měla být v budoucnu otevřena veřejnosti, 

město jí plánuje přetvořit v park. 

• 29.1. Komise pro pozemky a reklamu – pravidelná účast na komisi k bodům týkajících se MOI 

• 31.1. p. Kotyk – Setkání s panem Kotykem a řešení vhodnosti využití okolí sochy Ing. Jana Kašpara 

k pořádání trhů. Dle pana Kotyka je to vůči soše nedůstojné. Následně jsme řešili i možnost 

opětovného umístění pamětní desky na budovu Domu služeb, která byla při rekonstrukci 

přemístěna.  

• 31.1. Cyklopruhy na mostu Pavla Wonky – Jednání se zástupci správy a údržby silnic, Pardubického 

kraje, Odboru dopravy MmP, obvodů a dopravního podniku nad podobou cyklopruhů na uvedeném 

mostě. Na setkání byl prezentován nejprve návrh SÚS a poté alternativní návrh Ing. Jakuba Kutílka. 

Finální podoba zatím nebyla zvolena. S realizací změny pruhů a doplnění o cyklopruhy se počítá po 

rekonstrukci mostu.   

• 31.1. Kostelní ulice – Jednání na magistrátu ohledně připravované rekonstrukce ulice Kostelní. 

Zástupci města i MOI se aktuálně kloní spíše k realizaci revitalizace celého území zahrnující ulici 

Bartolomějskou, Wernerovo nábřeží a ulici Kostelní. Město nyní prověřuje finanční náročnost a bude 

oslovovat majitelé a provozovatelé inženýrských sítí v lokalitě k případné koordinaci. Konečné 

rozhodnutí o rozsahu a termínu realizace by mělo padnout v následujících měsících.  

• 31.1. Automatické mlýny (p. Smetana) – Setkání s panem Smetanou a řešení stížností z okolních 

domů na hluk při koncertech. Pan Smetana tento problém řešil také sám přímo s majiteli přilehlých 

domů a situace se uklidnila. Pan Smetana v areálu pravidelné hudební produkce neplánuje, takže 

podobné situace by měly vznikat opravdu výjimečně. V takové případě bude pan Smetana případě 

rezidenty dopředu informovat. Každopádně hudební produkce, které probíhaly například při 

otevření mlýnů, nejsou plánovány a většina akcí v území by tak neměla generovat neúměrný hluk. 

 

   

        

     


